
Gervinho: Udajemy się do Mediolanu po zwycięstwo

News - ASRoma.pl

Jednym z piłkarzy, którzy rozczarowuje w tym sezonie najbardziej, a

szczególnie w ostatnich meczach, jest Gervinho. Iworyjczyk zrobił mało

pozytywnego po powrocie z Pucharu Narodów Afryki. Między innymi o tym,

mówił w wywiadzie dla Sky Sport. 

 

Wyścig po Ligę Mistrzów.

- Jest ekscytujący i pełen napięcia. Roma uda się do Milanu po zwycięstwo.

 

Puchar Narodów Afryki?

- Byłem szczęśliwy wygrywając Pucha Narodów Afryki i gdy wróciłem byłem trochę

zmęczony. Poza tym zespół stracił w tym okresie błysk.

Dlaczego zdobyłeś w tym sezonie tak mało goli?

- Strzeliłem mało, gdyż w tym sezonie Totti zaliczył do mnie miej asyst [śmiech -

dod.red.].

 

W Romie potrzeba napastnika kalibru Teveza lub Higuaina?

- Wielcy środkowi napastnicy są kluczowi dla każdej drużyny, która chce aspirować

do zdobywania największych trofeów. W każdym klasowym klubie jest przynajmniej

jeden. Jeśli uda nam się zakończyć dobrze sezon, z bezpośrednim awansem do Ligi

Mistrzów, klub będzie miał możliwość zainwestowania. Jednakże Totti i Doumbia to

dwaj świetni gracze.
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